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 Protokół nr 143/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 czerwca 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

Przewodniczący zaproponował, żeby na początku omówić następujące punkty z porządku 

posiedzenia tj. punkt 14, 15, 16, 17 i 18. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. Stanowi on 

załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 141/2018, 

142/2018. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 141/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 142/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz omówiła rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018r. Ponadto 

omówiła widełki dotyczące wynagrodzenia Starosty na podstawie starego i nowego 

rozporządzenia. Dodała, że nowe stawki wynagrodzenia wchodzą z mocą obowiązująca od        

1 lipca 2018r. 

Pani Wicestarosta zapytała czy wszystkie procedury związane z w/w rozporządzeniem zostały 

przeprowadzone do końca, nie ma zagrożenia że ulegnie ono zmianie. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że w chwili obecnej obowiązuje rozporządzenie z 15 maja, nie 

ma innego projektu. 

Pani Wicestarosta zapytała, czy już inne powiaty podjęły takie uchwały. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że rozmawiała o powyższej kwestii z radcą prawnym, który 

poinformował, że inne powiaty przygotowują się do podjęcia tego typu uchwał. Odczytała 

fragment opinii prawnej: „Ustosunkowując się do zapytania dot. terminu, w którym Rada 

Powiatu powinna podjąć uchwałę w sprawie zmiany wynagrodzenia Starosty, wskazuję, iż 

podjęcie stosownej uchwały w tym zakresie z ostrożności, mając na względzie termin 

wprowadzenia zmiany od 1 lipca 2018r., winno nastąpić w miesiącu czerwcu”. 

Pani Wicestarosta zapytała co w sytuacji, kiedy rada nie przegłosuje tej uchwały. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że w takiej sytuacji będzie obowiązywała stara uchwała Rady 

Powiatu dotycząca wynagrodzenia Starosty, natomiast trzeba pamiętać, że weszło w życie 

nowe rozporządzenie dotyczące wynagrodzeń, które obowiązuje od 1 lipca 2018. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek p. Stajszczak stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie podziału Powiatu Nowomiejskiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady 

powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały.  

Pani Sekretarz poinformowała, że odbyły się konsultacje społeczne w/w projektu uchwały, nie 

wniesiono uwag do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. Dodała, że również komisarz 

wyborczy nie wniósł uwag do projektu uchwały. Nadmieniła, że projekt uchwały został 

przesłany do Rady Gminy Grodziczno i Gminy Kurzętnik celem zaopiniowania. 

Poinformowała, że 18 maja otrzymaliśmy uchwałę Rady Gminy  Grodziczno negatywnie 

opiniującej projekt uchwały Rady Powiatu, nie otrzymano opinii z Gminy Kurzętnik, natomiast 

zgodnie z przepisami jeżeli gmina nie zajmie stanowiska w powyższej sprawie, to 

rozstrzygniecie uważa się za przyjęte w przedmiotowym brzmieniu z upływem terminu 30 dni 

od doręczenia projektu. 

 

Pismo do Rady Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 4. 

Pismo do Rady Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 5. 

Uchwała Rady Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 6. 

Pismo z Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Elblągu stanowi załącznik nr 7. 

Informacja o konsultacjach w/w projektu uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pani Sekretarz opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2018. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła zmiany w planie finansowym PFRON. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany Statutu Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Piechocki – Kierownik PŚDS/ 

 

Pan Starosta odczytał wniosek pana Piechockiego. 

Pan Piechocki szczegółowo omówił zmiany z statucie i w regulaminie PŚDS. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Ustalono, iż uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 21.06.2018r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pan K. Piechocki opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie z 

siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w roku 2018 zadania „Budowa 

ścieżki rowerowej Bratian – Iława – Etap I Bratian – Radomno”. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1317N Marzęcice - gr. woj. (Pokrzydowo) na odcinku 

Małe Bałówki – Szafarnia (od km 4+305 do 9+755). 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5. Członek komisji – Ryszard Kłosowski 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą; „Obóz 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego z udziałem młodzieży 

Powiatu Oldenburg 2018”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

/na posiedzenie wszedł pan M. Buliński/ 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązania umowy Nr RPWM.04.03.01-28-

0036/17 z dnia 29 września 2017 r. o dofinasowanie projektu pt; „Termomodernizacja 

budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani A. Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Dodał, że musimy rozwiązać 

dotychczasową umowę o dofinansowanie, natomiast będzie złożony wniosek na realizację tego 

samego zadania najprawdopodobniej do końca lipca. 

Pan Buliński zapytał czy było brane pod uwagę podzielenie na części robót budowlanych. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że rozmawiano o powyższej kwestii z Urzędem 

Marszałkowskim, natomiast w ramach konkursu do końca tego roku musi być wykonany 

projekt, nie ma możliwości przedłużania wykonania robót. Dodała, że nawet gdyby dzisiaj był 

wybrany wykonawca, to nie ma możliwości realizacji zadania do końca roku.  

Pani Skarbnik poinformowała, że powiat będzie musiał zwrócić 8090 zł dofinansowania do 

Urzędu Marszałkowskiego wraz z odsetkami ok. 280 zł.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 107 i nr 108 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Pani Banaszewska poinformowała, że NZOZ Centrum Stomatologii złożył wniosek o wynajem 

lokali 107 i 108 na okres 3 lat od 01.07.2018r. 

 

Wniosek NZOZ Centrum Stomatologii stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 123 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologicznej 

wnioskuje o wynajem pomieszczenia 123 na okres 3 lat od 01.07.2018r. 

 

Wniosek Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia na własność mienia ruchomego i przekazania jego części Zarządowi 

Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Buliński zapytał, czy była rozważana kwestia przekazania znaków Zarządom Dróg, przy 

których znaki stoją. 

Pani Orłowska wyjaśniła, że projekt znakowania turystycznego trwał od 2006r. lub 2007r. 

Dodała, że na spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim była poruszona kwestia dotycząca 

przekazania znaków. Poinformowała, że w momencie podpisania umowy przystąpienia do 

projektu występowano do Zarządów Dróg z informacją, iż znaki będą umieszczane przy ich 

drogach. W tym momencie uzyskano informację, iż te znaki nie będą przejmowane przez 

Zarządy Dróg. Dodała, że są oświadczenia ówczesnych Starostów, iż po zakończeniu projektu 

powiaty przejmą znaki turystyczne. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zasad przyznawania stypendium uczniom szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

 

Pan Starosta poinformował, że odchodzimy od dofinansowania kosztów dojazdu ucznia do 

szkoły na rzecz stypendium naukowego. Poruszył kwestię dotyczącą wnioskowania o 

stypendium dla ucznia. Dodał, że w załączniku jest zapis, iż z wnioskiem o przyznanie 

stypendium występuje rodzic, prawny opiekun lub pełnoletni uczeń do Dyrektora szkoły. 

Stwierdził, że najwięcej o uczniu wie nauczyciel, wychowawca klasy. 
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Pani Orłowska wyjaśniła, że w pierwotnej wersji wnioskodawcą był wychowawca, natomiast 

zostało to zmienione na prośbę dyrektorów szkół, ponieważ uchwała była konsultowana z 

dyrektorami. Dodała, że najbardziej zainteresowanym, żeby uzyskać to stypendium jest uczeń 

lub jego rodzic. Nadmieniła, że wychowawcy zostaną zobowiązani do tego żeby informowali 

uczniów, że mają możliwość wnioskowania o stypendium. Dodała, że powyższa kwestia była 

również konsultowana z radcą prawnym, który również jest zdania, żeby o stypendium 

wnioskował rodzic, prawny opiekun lub pełnoletni uczeń. Poinformowała, że stypendium 

będzie przyznawane od średniej 5,01 wzwyż, kwoty stypendium zostały dostosowane do 

środków, które były zabezpieczane do tej pory na dofinansowanie kosztów dojazdu. Dodała, że 

Przewodniczący Komisji Oświaty zawnioskował, żeby wpisać do uchwały laureatów 

konkursów organizowanych przez kuratorium. Poinformowała, że nie dokonała takiej zmiany, 

ponieważ zgodnie z decyzją Zarządu mieliśmy się zmieścić w zabezpieczonych środkach 

finansowych. Dodała, że jeżeli Zarząd wyrazi zgodę na taką zmianę uchwały to zastanie ona 

poprawiona. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że jeżeli uczeń jest laureatem konkursu to ma również wysoką 

średnią. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że uczeń może być laureatem konkursu ale nie mieć odpowiednio 

wysokiej średniej. Dodała, że zaproponowana średnia ocen jest bardzo wysoka.  

Członkowie Zarządu stwierdzili, żeby pozostawić uchwałę w takim kształcie jak została 

przygotowana.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z aktualną podstawową 

kwotą dotacji oraz statystyczną liczbą dzieci/słuchaczy/uczniów w 2018r. 

 

Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 11. 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 

nowomiejskiego za I półrocze 2018r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r.  w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2018r.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się protokołem z 

kontroli finansowej przeprowadzonej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się protokołem z 

kontroli finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 13. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się protokołem z 

kontroli finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Środowiskowym Domu 

Samopomocy. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu 

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze 

sprawozdaniem z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2017. 

/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor PUP/ 

 

Pan Rafalski omówił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 15. Poinformował, że w 2017r. 

było bardzo dużo dofinasowań z tytułu założenia własnej działalności gospodarczej /105 

dotacji/. Omówił szczegółowo plany i działania PUP na rok 2018. 

Pani Grzywacz zapytała, jaki procent osób, które otrzymały dotację prowadzi nadal własną 

działalność gospodarczą. 

Pan Rafalski odpowiedział, że ponad 70 % osób prowadzi działalność gospodarczą dłużej niż 

dwa lata.  

Pan Buliński zapytał ilu jest pracowników w jednostce, którzy pracują bezpośrednio z klientem. 

Pan Rafalski odpowiedział, że jest sześciu pośredników pracy, trzech doradców zawodowych, 

jeden pracownik od obsługi staży, jeden pracownik od obsługi szkoleń i przygotowania 

zawodowego, jeden pracownik od obsługi dotacji i doposażeń stanowisk pracy oraz jeden 

pracownik od prac interwencyjnych i robót publicznych. 

 

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 16. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                        


